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Referat af ordinært bestyrelsesmøde nr. 1 i Stu-
denterrådet 2023 
 

Dato 04.02.2023 

Sted Hytten Ærkesædet, Paradisvænget 28, 2840 Holte 

Punkt 1: For-
malia 

Der indstilles til, at bestyrelsen vælger:  
- en dirigent. 
- en ordstyrer. 
- en referent. 
- (to stemmetællere) 

Der indstilles yderligere til, at bestyrelsen: 
- konstaterer mødets gyldighed. 
- konstaterer bestyrelsens beslutningsdygtighed. 
- godkender referatet fra seneste bestyrelsesmøde. 

 
Dirigent: Malte er valgt. 
Ordstyrer: Andrias er valgt. 
Referent: Ivan, Signe, Andrias, Malte er valgt. 
Stemmetællere: Dirigenterne (Malte, Andrias) er valgt. 
 
Konstatering af mødets gyldighed: Mødet er rettidigt indkaldt og derved gyldigt. 
 
Konstatering af bestyrelsens beslutningsdygtighed til mødet: Bestyrelsen er beslutningsdygtig 
 
Godkendelse af referat fra sidste møde: Referatet er godkendt. 
 

Mødedelta-
gelse 

Til stede var: 
Menige: 
Jacob Hvid 
Signe Berner 
Mathilde  
Ivan  
Agnete  
Thams 
 
HUM: 
Niels  
 
JUR: 
 
TEO: 
 
SAMF: 
 
SCIENCE: 
Andrias 
Julia  
Mathias  
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SUND: 
Ella 
 
Andre: 
Kevin 
Malte  
Afbud fra: 
 
 

Dagsorden Dagsordenen er ændret idet bestyrelsen kun er beslutningsdygtig om lørdagen 
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Punkt 2 (O): 
Velkommen 
til Studenter-
rådet! 

Malte giver en orientering om hvad SRKU er.  

Punkt 3 (O): 
Nyt fra 

Der indstilles til, at bestyrelsen orienteres om nyt fra forretningsudvalget, fakulteterne og diverse 
råd og organer. 
 
Orienteringen blev foretaget. 
FU: 

- Malte snakker lidt om Siff og hele sagen om at ”de studerende ikke er gode nok” 
o Malte har stået for det meste af den debat de har været i medierne  - ”rimeligt 

hæsblæsende” 
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SUND: 
- Der orienteres om hvordan det går med Odont sagen  

o Formand (Jesper) for SUNDrådet har været ret meget i sagen og kæmpe for de ud-
satte studerende  

- Der er blevet genbrugt et eksamenssæt på medicin, de studerende har fået karakteren, og 
nu skal de op igen. De ved ikke hvornår den nye eksamen kommer til at ligge. (medicin og 
sundhedsteknologi)  

- Der forhandles studieordning – de vil opdatere uddannelsen. 
 
SCIENCE: 

- Der er blevet snakket om 1-årige kand og 5 årig SU 
o De vil lave fælles front sammen med SRKU om at bekæmpe dette problem 

- Der er blevet diskuteret om ABC systemet ift. evalueringer kan gentænkes  
- Der har været problemer med lokale bookninger 

o De snakker med SCIENCE ledelsen om hvordan man skal koordinere lokale book-
ning, så det ikke kun er SCIENCErådet der står for den koordination 

 
HUM: 

- De har ikke holdt møde siden sidste GF 
- Fik en invitation for dialogforum på HUM  
- Der sker ikke så meget 

 
SAMF: 

- Der er snak med SRKU og fagrødder om at få genopbygget SAMFrådet 
 
KUUR: 

- Der var KUUR-seminar i et slot, hvor gammelt KUUR overgiver arbejdet til det nyeKUUR 
- Ikke holdt møde endnu i 2023 

 
UB: 

- Der blev holdt 1. møde i år 
- Der er blevet vedtaget retningslinjer ift krænkelser  

o Central indgang til henvendelser 
o Ændringer til behandling af sagen – der skal være mere kontant til de studerende  
o Man kan tilbyde orlov eller et ”frit kursus” til den berørte studerende 
o Oprettet en central person som kan vejlede dekanerne, VIPer og studerende om 

hvordan man håndtere disse sager 
o Der tilbydes en ”bisider” til din sag (fx studenterambassadøren) 
o Det er anonymt under rådgivningen, men der kommer navn på når man indsender 

sin sag. 
- Ny strategi før året er over 

o Undervisning og trivsel  
- Underskrevet kontrakt for NBB 

o Professorer flytter ind på kontorerne stille og roligt 
o Lab er ikke helt done endnu 

 

Punkt 4 (D): 
Hvad vil det 
sige at sidde 
i bestyrel-
sen?  

Forretningsudvalget fremlægger hvad arbejdsgrupperne på K52 laver.  
 
Bestyrelsen drøfter hvilken form for bestyrelse, de gerne vil være. 
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Punkt 5 (D): 
Walk and 
Talk 

Walk and Talk 
 
Bestyrelsen går en tur et par stykker sammen og lærer hinanden bedre at kende 

Punkt 6 (B): 
Samarbejds-
aftale med 
GoTutor 

Punktet blev debatteret.  
Opsamlende kan siges at bestyrelsen er positiv omkring aftaler så længe det er inden for Studen-
terrådets principper.  
Bestyrelsen vil gerne have en generel diskussion om, hvilke samarbejdspartnere, vi indgår aftaler 
med og hvilke typer af aftaler, vi laver.  
 
FU har fået mandat til at forhandle en aftale med GoTutor, der er inden for bestyrelsens princip-
per. Bestyrelsen vil gerne orienteres.  
 

Punkt 7 (B): 
Fastlæggelse 
af dato for 
generalfor-
samling 2023 

 
Bestyrelsen har besluttet at der afholdes generalforsamling d. 7.oktober 
  

Punkt 8 (B): 
Fastlæggelse 
af dato for 
BM2 

DSF har lagt den politiske konference (PK) i weekenden for vores andet bestyrelsesmøde, derfor 
skal vi rykke vores BM2. 
 
Bestyrelsen har besluttet at rykke BM2 til mandag d.6.marts.  
 

Punkt 9 (B): 
Valg 

Ingen stiller op – vi går videre 

Punkt 10 (B): 
Orientering 
om ansættel-
sesproces   

Vores sekretariatsleder Caroline har sagt op og derfor er der igangsat en ansættelsesproces. An-
søgningsfristen er d. 17. februar og samtaler afholdes ugen efter.  
 
Ansættelsesudvalget kommer til at bestå af Malte (forperson), Signe (næstforperson) og Maria 
(politisk konsulent). Derudover skal der sidde en repræsentant fra bestyrelsen med.  
 
Kevin vælges som repræsentant fra bestyrelsen.  
 

Punkt 11 
(D/B): Års-
hjul 23 og 
kampagne 

Årshjulet 2023 gennemgås og bestyrelsen diskuterer deres politiske og organisatoriske forventnin-
ger for året.  
 
Derudover fremlægger forretningsudvalget forslaget til årets forårskampagne – diskrimination. Be-
styrelsen bakker op om kampagnens fokus.  

Punkt 13 (D): 
Visioner for 
SRKU - 
Workshop 

Andrias indleder til workshoppen.  
Tre forskellige temaer.  
 
GR1: 

- Trivsel – balance mellem studie og studiejob 
- Forudsigelighed 
- Fællesskaber 
- Fagligt stolthed 
- God kommunikation mellem studerende og underviser 
- FF – Læsepladser – indeklima indretning (Hvordan er lokalerne opbygget eller gammelt 

lort) 
- Mindre undervisningens hold  
- SU – inflationsregulering og bevar 6 års SU. 
- Længere og bedre studiestart.  
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GR2: 
- SU – Økonomisk elite og ikke den faglige elite 
- Samle tråde mellem ledelse og studerende 
- FF – Hvem har ansvaret for at løse de problemstillinger som dukker op for de studerende 
- Ting til udeliv på campi 
- Trivsel – Bureaukratisk lups og studiekort 
- Studiestartspakken – Man får bare en studiegruppe men ikke redskaberne til at få dem til 

at fungere og hvordan man studere. 
 
GR3: 

- Du skal have gode rammer for dit studieliv og studie  
- Det er for ufleksibelt at være studerende 
- SU – mere fleksibel og mere lighed mellem studierabat og ungdomsrabat. 
- FF – Bedre gennemluftning 
- 150 Mio. DKK til bygninger  
- Der skal være plads til at leve. 
- Vi løfter i flok. 

 
GR1: 
UNIvalget 

- Kom ud steder vi ikke normalt kommer – Skovskolen, Rolighedsvej, Geo mm. 
- 100% stemmeprocent 
- Stillerlisterne skal have studier på for at gøre det mere relaterbart 

 
Klima 

- Der er mange gode måder at genbruge og spare på plast mm. I lab, som ikke bliver brugt af 
KU 

- Affaldssortering – papirskraldespand ved printer 
 

Udd. Kvalitet 
- Feedback på eksamener 
- Eksamensform der passer på kursuset 
- Evalueringensformen skal bruges bedre – De problemer som der er på kurser bliver ikke 

gjort vildt meget ved, og går i glemmebogen 
- ITX-eksamener 

 
 
GR2: 
Klima 

- Langt fra ord til handling 
- Pris for kurser  
- Bæredygtighed på pensum 

 
UNIvalg 

- Tilgængelighed og information om univalget 
- Tidligere ophængning af generelle plakater 
- Udarbejdes noget godt materiale som fagrådene kan gå til de nye studerende og infor-

mere dem bedre – ikke kun i studiestarten 
- Folk kan godt gå væk fra boder, da de er bange for at de skal betale et eller andet 

 
Udd. Kvalitet 

- Opkvalificering af undervisernes pædagogiske egenskaber 
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GR3: 
Klima 

- Passe på at vi kommer med for mange løsninger – især med ledelsen 
 
UNIvalget 

- Kom ud de forskellige campi mere konstant i univalget – og ikke kun en enkelt gang 
 
Udd. Kvalitet 

- Uddannelser vi kan være stolte af – Man skal have lyst til at foreklare sine venner om ens 
fag  

- Tydelige faglige mål for uddannelserne.  
 
  GR3: 

- De tre ting er meget kædet sammen  
- Hvordan får vi fagrådene til at bruge deres SN? 
- Folk bliver kædet sammen når de er fælles om deres frustrationer  
- Tilknytning skal skabes bredt, men også lokalt 

 
GR1: 

- Der skal være gang i fagrådene 
- Der skal være en ansvarsfølelse for ens fagråd og fag 
- Brug tutorerne 
- Inviter folk/fagråd aktivt til fx Cocktails and Quiz 
- Ny aktivitet – ’Studenterrådets suppekøkken’ – ’Kommer de studerende ikke, så er de ikke 

fattige nok’ – Jacob Hviid 
 
GR2: 

- De studerende kan faktisk gå til deres fagråd 
- Få institutterne til at skrive ud, at her ser du hvem der er skal repræsentere jer i SN 
- Kommunikation  
- Fagrådene støtter op om fakulteterne og fakulteterne  
- Lokalt ejerskab  

 

  

Punkt 14 (D): 
Kommunika-
tionsveje  og 
ressourcer i 
bestyrelsen 

Brug facebook-gruppe til at reminde folk at tjekke deres mail, når der er hastemails 
 
Tidsramme for at svare tilbage på en haste mail 
 
Brug facebook-chatten aktivt.  
 
Er det legitimt at tage beslutningen over mail, hvis FU og bestyrelsen ikke er enige om en sag er en 
hastesag?  Der skal udpensles vigtigheden af en sag, og derfor også give en fornødne information 
om sagen 
 
Kommer der en sag over mail, så ville den sag skulle tages op senere på et BM, hvor der evalueres 
på processen omkring den konkrete sag, eller hvis et bestyrelsesmedlem mener at FU er gået den 
forkerte retning. 
 
Bestyrelsen har tillid til at FU kan vurdere om der er tale om en hastesag. Brug ikke dette for me-
get.  
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Punkt 8 (D): 
evt. og eva-
luering. 

Orientering/diskussion om blokaden på psyk: 
- SCIENCErådet har glade for at SRKU var der, og mener at det er en af vores hovedopgaver 

som studenterråd. Der kunne godt, at været mere information omkring støtteerklærin-
gerne, så fagrådene ikke kommer til at skrive noget ud, der ikke er rigtig.  

- Som almen studerende var det sært, at vide hvor man kunne støtte henne, da CSS var lidt 
langt væk. 

- Standardbeskeder er key. 
 
 
 
Evaluering 

- God variation i punkterne 
- Godt vi kan komme tidligt hjem 
- Godt med walk-and-talks 
- Man skal have mere fokus på hvad der bliver ændret i dagsorden. 
- Det var godt vi kom ud af lokalet.  
- Ikke mange gentagelser i diskussionerne, hvilket er godt. 
- ’Bestyrelsen er lette at lede’ -  
- TAK TIL AKTIVISTERNE 
- Vi kan skabe et rum, hvor alle kan deltage.  
- God energi.  
- Vi kan evaluere på hytten 
- Kommer man senere så er det vigtigt, at folk får at vide, at der er lavet om i dagsordenen 
- Spiseforholdene har være super 
- KØB TE – gerne noget lækkert 
- Super stemning mellem bestyrelsesmedlemmerne  
- Gode vibrationer 
- Send en opdateret dagsorden. 
- Skod hytte – fede omgivelser 
- Gode spilmuligheder 

 


